
Zápisnica 
z druhého mimoriadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Lužiankach, konané 

dňa 12. augusta 2011 o 18.00 hod. na Obecnom úrade v Lužiankach 
_________________________________________________________________________ 
 
 
Prítomní:  
Starosta obce: Jozef Bojda 
Poslanci:  Ivan Behúl, Ing. Stanislav Beňo, Marek Buch, Milan Cabánek, Ing. 

Vladimír Macánek, Marian Rác, Ing. Marián Vrabec  
ospravedlnení: Jozef Pagačovič, Martin Tonhauser,   

Kontrolór obce:  Jozef Hubert 
Pracovníci OcÚ:  viď prezenčná listina 
Občania obce: viď prezenčná listina 
  
 
P r o g r a m : 
 
1/ Otvorenie    
2/ Procedurálne otázky :  
     - schválenie programu rokovania 
     - overenie zápisnice z predchádzajúceho rokovania  
     - voľba návrhovej komisie  
     - voľba overovateľov zápisnice  
     - menovanie zapisovateľa zasadnutia   
 3/ Kanalizácia – úsek za kostolom - Kaplanova ulica 
 4/ Zariadenie detských ihrísk  
 5/ Rôzne : a/ dom Obežná ulica  
                   b/ žiadosť o sociálnu výpomoc  
  6 / Diskusia  
  7 / Návrh na uznesenie  
  8 / Záver       
 
1/ Otvorenie 
Rokovanie OZ otvoril a viedol starosta obce Jozef Bojda. Privítal všetkých prítomných 
a  skonštatoval, že prítomní poslanci sú v  nadpolovičnej väčšine a sú uznášania schopní.  
 
2/ Procedurálne otázky : 
Poslanci OZ jednohlasne schválili:   
− Overovateľov zápisnice: Ivan Behúl, Marek Buch 
−  Návrhovú komisiu v zložení: Ing. Stanislav Beňo, Ing. Marián Vrabec, Marián Rác 
− Program zastupiteľstva. 
Starosta obce vymenoval za zapisovateľku M. Koscelanskú. 

 
3/ Kanalizácia – úsek za kostolom - Kaplanova ulica 
Hlavným bodom zasadnutia bolo rozhodnúť či sa urobí kanalizácia na Kaplanovej ulici pod 
teraz budovaným námestím od fary po kostol. Starosta vyzval poslancov aby sa vyjadrili 
k návrhu. 
Ing. Macánek bol proti budovaniu kanalizácie na tomto úseku. Podľa neho dlažba na námestí 
sa môže rozobrať a  kanalizácia sa vybudovať až vtedy, keď sa bude v celej dedine. 



Ing. Beňo: Námestie, ktoré sa teraz vybuduje a o pár rokov rozoberie a rozkope v dôsledku 
budovania kanalizácie sa už nikdy nedá do pôvodného stavu. Teraz je to rozkopané a o pár 
rokov zas bude fara a kostol znovu rozkopaná. 
Ing. Vrabec: Rozoberať a znovu budovať námestie, to by boli väčšie náklady ako teraz, keď 
ešte nie je námestie vybudované. 
Starosta dal hlasovať za návrh: Vybudovať pod námestím kanalizáciu na komplet aj 
s odbočkami na faru a kostol. 
Za: 4 (Beňo, Buch, Cabánek, Vrabec) 
Zdržali sa: 3 ( Macánek, Rác, Behúl) 
 
Ďalej poslanci prerokovali:  Kto zrealizuje a za akú cenu bude kanalizácia prevedená. Po 
debate a výmene názorov  sa hlasovalo za návrh:  
Poslanci poverujú starostu, aby zabezpečil výber dodávateľa  za cenu 15 732,- € bez DPH. 
Za: 5 (Beňo, Buch, Behúl, Cabánek, Vrabec) 
Zdržali sa: 2 (Macánek, Rác) 
   
 4/ Zariadenie detských ihrísk  
Ing. Macánek navrhol, aby sa zakúpilo atraktívnejšie vybavenie, lebo na obyčajné hojdačky 
nepritiahneme deti na ihriská. 
Poslanci jednohlasne odsúhlasili vybavenie detských ihrísk na ulici Venušina a Korytovská 
zakúpením mobiliáru v cene 3799.- € a 1400,- €. 
 
 5/ Rôzne : 
 a/ dom Obežná ulica  
Nakoľko tento dom – byt nie je v dobrom stave (opadáva omietka, vlhne) poslanci 
jednohlasne odsúhlasili, že dom sa nedá do prenájmu,  ale najbližší rok sa bude využívať ako 
sklad pre potreby obce. 
 
 b/ žiadosť o sociálnu výpomoc 
Žiadosť  p. Hermíny  Hruškovej o sociálnu výpomoc  - obecné zastupiteľstvo odporučilo 
starostovi, aby preveril  rodinné pomery a sociálnu situáciu jej najbližšej rodiny.  
 
6 / Diskusia  
Starosta obce poukázal na byt na futbalovom ihrisku. Okná sú v zlom stave a je potrebné ich 
vymeniť. 
Hlasovalo sa za výmenu 3ks okien na budove obecného klubu v cene 1226,- €. 
Za: 5 (Buch, Behúl, Macánek, Rác, Vrabec) 
Proti: 2 (Beňo, Cabánek) 
 
Poslanci poverili stavebnú komisiu aby preskúmala stav obecnej budovy futbalového klubu 
a špecifikovala a ocenila  nevyhnutné opravy. 
 
Ďalej poslanci požadovali, aby sa v smernici o zabezpečení postupov vo verejnom obstarávaní 
doplnili slová „ na odsúhlasenie“.  (Nové znenie: Návrh zmluvy s úspešným uchádzačom 
predkladá starosta obce na zasadnutie obecného zastupiteľstva na odsúhlasenie.) 
Za: všetci 
 
7 / Návrh na uznesenie 
Ing. Stanislav Beňo, predseda návrhovej komisie predložil poslancom návrh na uznesenie. 



Obecné zastupiteľstvo v Lužiankach jednohlasne odsúhlasilo uznesenia druhého 
mimoriadneho zasadnutia OZ. 
 
8/ Záver 
Starosta obce poďakoval prítomným poslancom za účasť a ukončil druhé mimoriadne 
zasadnutie OZ v Lužiankach. 
 
 
 
 
Overovatelia: 
 
      ___________________                          _____________________ 
                    Ivan Behúl        Marek Buch  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zapísala: M. Koscelanská 


